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Veranderingen OGVO

Beste dhr. Schatorjé,

Al langere tijd krijgen havo/vwo-leerlingen van klas 4, 5 en 6 gezamenlijk les op het
Blariacumcollege. Dat komt omdat er in de bovenbouw te weinig leerlingen zijn voor volle klassen.
Dit is helaas niet langer houdbaar. Daarom is er vanaf schooljaar ‘24-’25 geen bovenbouw
havo/vwo meer op het Blariacumcollege. De bovenbouwleerlingen volgen vanaf dat schooljaar de
bovenbouw op College Den Hulster. Op deze manier zitten de leerlingen weer alleen met
leeftijdsgenoten in de klas.

In de onderbouw kunnen leerlingen nog steeds havo/vwo kiezen en volgen op het
Blariacumcollege. Nieuwe leerlingen kunnen zich dus nog steeds aanmelden voor het
Blariacumcollege.

Noodzakelijke veranderingen
Dit is één van de noodzakelijke besluiten van Onderwijsgemeenschap Venlo en Omstreken
(OGVO). De begroting laat zien dat er nog meer veranderingen nodig zijn om financieel gezond te
worden en te blijven. Andere maatregelen zijn het aanpassen van de managementstructuur, het
verhuizen van de Service Unit-collega’s en de Internationale Schakelklas naar één van de scholen
en het beperkt invullen van vacatures. Er wordt ook gekeken naar de keuzevakken, de
speerpunten en het aanbod van ‘kleine vakken’. Daar is nog geen besluit over genomen.

Toekomst OGVO
Dat er iets moet veranderen, geldt ook voor de langere termijn. Er zijn weer stappen gezet in het
proces rondom ons toekomstperspectief. De intentie om in de toekomst naar één onderbouw- en
één bovenbouwlocatie te gaan, is er nog steeds. Het fusieproces vergt echter tijd. Daarbij worden
we ondersteund door extern adviesbureau SVRK. SVRK heeft een adviesrapport geschreven over
hoe we tot een onderwijskundig en inhoudelijk breed gedragen toekomstperspectief komen. Dit
adviesrapport vindt u in de bijlage en meer informatie over de laatste stand van zaken is te
raadplegen via onze website www.ogvo.nl.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. Heeft u vragen naar aanleiding van dit
bericht, neem dan gerust contact met ons op.

Met vriendelijke groet,

Nico de Vrede
Voorzitter College van Bestuur OGVO a.i.


